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ACTA DE LA MESA NEGOCIADORA DE LA UNIVERSITAT JAUME I 

 

Acta número: 8/2020 

Data: 22 d’octubre de 2020 

Lloc: Telemàtica, en aquesta direcció https://meet.google.com/xmj-guyd-ifx 

Horari: de les 10:05 a les 11:20 h 

 

Assistents: 

Representants de l’administració de la Universitat 

José Joaquín Gual Arnau, president 

Andrés Marzal Varó 

M. del Carmen Pastor Verchili 

M. Victoria Camarero Suárez 

 

Representació de la part social 

Jordi Torner Mas (UGT) 

Pablo Jesús Rodríguez Cervantes (UGT) 

Jordi Pilar Campos (CCOO) 

Isabel Vicent Soriano-Canos(CCOO) 

María Rosa Sos Peña (CSIF) 

Estíbaliz Gómez Pitarch (CSIF) 

José Iglesias Ortega (STEPV-Iv) 

José Francisco Lopez Segarra (STEPV-Iv) 

 

 

Assessors i assessores de la part social 

Mª Jesús Tirado Roldan (UGT) 

Marta Covadonga Mora Aguilar (UGT) 

Oscar Coltell Simón (CSIF) 

Sergio Barrachina Mir (CSIF) 

 

Secretari 

Vicente M. Sales Pascual 

 

Excusen l’absència 

Rafael Mayo Gual, delega el vot en Maria del Carmen pastor Verchili 

Jesus Lancis Sáez, delega el vot en Andrés Marzal Varó 

Modesto Jesús Fabra Valls, delega el vot en Jose Joaquín Gual Arnau 

José Luis Gordo García-Madrid, delega el vot en M. Victoria Camarero Suárez 

 

 

 

 

 

https://meet.google.com/xmj-guyd-ifx
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Abans de l’estudi dels punts de l’ordre del dia el President manifesta que avui serà l’última 

Mesa del secretari, ja que el 31 d’octubre deixa la Universitat per reincorporarse a la 

Generalitat Valenciana. Vicente M. Sales Pascual, secretari de la Mesa de Negociació durant 

25 anys, manifesta que acaba una etapa que ha segut molt enriquidora i inicia un altra que 

serà molt més curta, però també molt il·lusionant. Els membres de la Mesa, li agredeixen el 

treball realitzat durant aquests anys, li donen la enhorabona i li desitgen sort en la nova etapa 

que enceta. 

A continuació el President relata la incidència del Covid-19 en la Comunitat universitària, 

col·lectiu per col·lectiu. 

 

Ordre del dia 

 

1.- Lectura i aprovació si escau de l’acta de la sessió anterior. 

2.- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de barems específics per als concursos 

de professorat Contractat doctor interí. 
3. - Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de la convocatòria de places de 

Professorat Contractat Doctor amb caràcter interí i de la corresponent modificació de 

la RLT del PDI.  

4.- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de concessió de semestres sabàtics per 

al 2n semestre del curs 2020/21. 

5.- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de canvi d’adscripció d’àrea de 

coneixement. 

6.- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de modificació del reglament per al 

desenvolupament d’accés a cossos de funcionariat docent universitari i dels concursos 

de selecció de professorat contractat doctor de la UJI. 
7.- Torn obert de paraules. 

 

Desenvolupament de l’ordre del dia 

 

 

1.- Lectura i aprovació si escau de l’acta de la sessió anterior. 

 

El President pregunta a les persones assistents si volen fer al·legacions a la proposta d’acta 

de la sessió anterior de la Mesa Negociadora. No hi ha intervencions. El President manifesta 

que s’aprova la proposta d’acta per assentiment. 

 

2.- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de barems específics per als concursos 

de professorat Contractat doctor interí. 

 

El President i Vicerector d’ordenació acadèmica i professorat, manifesta que aquest barem 

correspon a una plaça de la UP de medicina, ja que hi ha un professor Ajudant doctor que 

finalitza el període màxim en el que pot estar en eixa figura. S’ha comprovat que el barem 

proposat s’ajusta al barem genèric de la UJI. 
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A continuació el President pregunta als assistents si volen fer alguna intervenció. Cap 

intervenció. El President manifesta que s’informa favorablement la proposta per 

assentiment. 

 
3. - Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de la convocatòria de places de 

Professorat Contractat Doctor amb caràcter interí i de la corresponent modificació de 

la RLT del PDI.  

 

El President manifesta que les places que es proposen estan ocupades per professorat 

Ajudant doctor, a punt de finalitzar el període màxim de 5 anys en el que es pot estar en 

aquesta figura, son places que la Conselleria ha informat favorablement perquè puguen 

convocar-se de PCD interí. 

 

A continuació el President pregunta als assistents si volen fer alguna intervenció. Cap 

intervenció. El President manifesta que s’informa favorablement la proposta per 

assentiment. 

 

4.- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de concessió de semestres sabàtics per 

al 2n semestre del curs 2020/21. 

 

El President, manifesta que sols ho va sol·licitar una única persona. Al professor sol·licitant 

no hi ha que substituir-lo perquè no hi ha necessitat docent. No te un cost addicional per la 

UJI.  

 

A continuació el President pregunta als assistents si volen fer alguna intervenció. Cap 

intervenció. El President manifesta que s’informa favorablement la proposta per 

assentiment. 

 

5.- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de canvi d’adscripció d’àrea de 

coneixement. 

 

El President, manifesta que correspon a una petició del professor Lluis Messeguer. Si la 

proposta s’informa favorablement s’enviarà a la AVAP, que emetrà un informe sobre els 

mèrits del sol·licitant. A continuació s’aprovaria pel Consell de Govern.  

Es un àrea en la que sols hi havia un professor, que es va jubilar. Si s’aprova per tant sols hi 

hauria una persona en l’àrea.  

 

A continuació el President pregunta als assistents si volen fer alguna intervenció. Cap 

intervenció. El President manifesta que s’informa favorablement la proposta per 

assentiment. 
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6.- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de modificació del reglament per al 

desenvolupament d’accés a cossos de funcionariat docent universitari i dels concursos 

de selecció de professorat contractat doctor de la UJI. 

 

En el Reglament en l’article 5. 2, es permet que el professorat emèrit puga formar part de 

les comissions dels concursos d’accés. 

 

El professorat emèrit es un professor jubilat, a l’estar jubilat ja no pertany a cap cos docent 

universitari. El Real Decreto 1313/2007, de 5 de octubre, pel que es regula el règim dels 

concursos de accés a cossos docents universitaris, estableix en l’article 6, composició de les 

comissions: 

2. Els membres de les Comissions pertanyeran a un cos igual, equivalent o superior al de la 

plaça objecte del concurso. 

Al no poder formar part de les comissions el que proposem es que es suprimisca del reglament. Hem 

tingut últimament un problema amb la composició d’una comissió i un professor emèrit. 

A continuació el President pregunta als assistents si volen fer alguna intervenció. Cap 

intervenció. El President manifesta que s’informa favorablement la proposta per 

assentiment. 

 

7.- Torn obert de paraules. 

 

La representació d’UGT manifesta, que l’Estatut del PDI va per la tercera edició. En aquesta 

s’estableix que la dedicació màxima de l’activitat docent del PDI serà de 240 hores i un 

mínim de 120. En la Disposició derogatòria, es deroga el Decret Wert. Proposem que la UJI 

planifique ja la dedicació màxima per al curs que ve i que siga de 24 crèdits. També pregunta 

per la companya de vacunació de la grip en la UJI que aquest any no s’ha iniciat encara i que 

es reprenguen les revisions mèdiques anuals que pareix que estan suspeses. 

 

El president, manifesta que en el programa electoral de l’equip de govern actual, es portava 

una reducció de les dedicacions del professorat amb 32 crèdits lligada a mèrits. No es va 

implementar, en primer lloc perquè estàvem pendents de la negociació del conveni 

col·lectiu, conveni que per ara està pendent de la signatura i pareix que està suspesa i després 

perquè estava redactant-se l’estatut del PDI. Aquest estatut, segons ens van informar als 

vicerectors de professorat de les universitats públiques valencianes, de moment no 

s’aprovarà i es quedaré en suspens perquè no hi ha una memòria econòmica. Ara volem 

reprendre el que  establia el programa electoral. 

La idea es que el professorat que destaque en alguna de les activitats pròpies del PDI: 

investigació i transferència, docència o gestió,  segons els indicadors de les taules d’incentius 

propis, que tinga reducció. 

Respecte a les qüestions sanitàries, les remetrà al Comissionat per a l’adaptació a la nova 

normalitat. 

 

La representació de CSIF pregunta sobre quan s’aplicarà l’increment del 2% per als 

funcionaris previst per aquest any i quan es faran les millores de 2020 per al PAS. 
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El gerent, manifesta que es pagarà quan autoritze la Generalitat. Pareixia que es pagaria en 

novembre i ara hi ha rumors que en desembre. Oficialment no tenim cap noticia. Sobre els 

acords de millores pendents al PAS del 0’30%, també estem pendents de l’autorització. 

 

La representació d’UGT, manifesta que ara s’està dotant al professorat de 2 mascaretes per 

persona i setmana, pareix poc, hi ha professorat amb moltes hores setmanals i impartint 

docència en moltes aules, tindrien que ser més i a ser possible que siguen FFP2. A 

continuació pregunta si ja se sap quina serà la taxa de reposició per al pròxim curs. 

 

El President de la Mesa, manifesta que sobre les mascaretes transmetrà la pregunta al 

Comissionat. Sobre la taxa per al curs que ve, la previsió es d’entre 28 a 31 una vegada  

descomptat el 15% dels Ramon y Cajal amb I3. Encara falten realitzar-se 5 oposicions de 

l’oferta anterior i esperem que es publiquen els nomenaments dins de l’any 2020. 

 

La representació de CSIF, s’adhereix a la proposta de que el PDI tinga un màxim de 

dedicació docent de 24 crèdits. A continuació manifesta que en algun Centre, les finestres 

no es poden obrir, hi ha que obrir portes, la gent està preocupada. Pregunta si està previst 

algun sistema de purificació de l’aire. 

 

El President de la Mesa, manifesta que a tots ens agradaria que la dedicació màxima fora de 

24 crèdits i que les Universitats pogueren baixar per mèrits, actualment el Decret Wert ho 

impedeix. Ara no es factible.  

El gerent manifesta que, actualment l’aire circula de l’exterior a l’interior i circulant, es 

millor que tindre les finestres obertes. No se si està previst instal·lar purificadors d’aire. Ho 

posarem en coneixement del Comissionat. 

 

La representació de l’STEPV-Iv, manifesta que en la pròxima Mesa, hi hauria que incloure 

un punt en l’ordre del dia, sobre la situació del professorat associat a la UJI. Ahir va haver 

manifestacions en diverses Universitats espanyoles, en les que es protestava sobre la situació 

del professorat associat. Voldríem saber el número de professorat associat, el cost, els crèdits 

totals que imparteixen, el percentatge sobre el total de crèdits docents en la UJI. També 

voldríem saber en període de pandemia quin estalvi ha tingut la UJI pel teletreball front a 

quina inversió s’ha realitzat. 

El President de la Mesa, manifesta que en els pròxims dies tindrem una reunió amb la 

Plataforma d’associats, sobre la problemàtica del professorat associat, reunió ja prevista amb 

anterioritat. 

El gerent manifesta que, es un any desconcertant: No ha hagut cap estalvi en l’administració 

pública. Es un mite l’estalvi, no es real, no te fonament. Els estalvis s’han compensat 

 

Continua l’STEPV-Iv, preguntant com està la posada en marxa per part de la UJI d’una 

normativa del teletreball una vegada l’estat ja ha dictat una normativa. Com seran els cursos 

per al PAS. Les realitzacions dels processos selectius d’estabilització. Sobre la selecció de 

personal tècnic pel SERVEF de TS en prevenció de riscos professionals. 

 

El gerent, manifesta que sobre el teletreball, convocarem la pròxima setmana una Mesa 

Tècnica per avançar en el tema, una vegada ja tenim un punt de partida com es la legislació 
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estatal. Sobre la realització de cursos per al PAS, es tindrà en conter la situació actual i 

majoritàriament seran en remot. Els processos selectius estan en marxa, el previst es que 

l’estabilització es realitzen en febrer/mars 2021. Al ser molts processos i realitzar-se el 

mateix dia hi ha que prendre moltes mesures de seguretat, estem en el tema. Sobre la selecció 

pel SERVEF de TS en prevenció de riscos professionals, el procés s’ha acabat, s’han 

seleccionat i ja contractat 2 tècnics superiors, faltaria una tercera persona que possiblement 

eixirà d’una borsa que convocarem. Tenim que tindre clar que son places temporals. 

Pregunta també la representació de l’STEPV si hem tingut noticia d’una queixa de persones 

sobre les millores d’ocupació del PAS. El gerent contesta que no. 

 

El gerent manifesta que ell i el Comissionat han visitat la residència universitària ubicada 

dins del Campus, per vore si adopten mesures anti Covid-19 i s’han apercebut que si les 

adopta, i col·labora amb l’administració de la UJI, li han oferit que per qualsevol incidència 

que poden telefonar a la vigilància privada del Campus.  

 

 

 

 

Sense haver-hi més temes per a tractar, es tanca la sessió. 

 

El secretari, 

 

Vistiplau, 

El president, 

 


